
Fotbollssektionsmöte 2023-08-22 

Närvarande:  

Elin Grahn, Fredrik Larsson, Fredrik Gunnarsson, Amanda Widell, Patrik Ek, Henrik 

Nordqvist, Emma Kenne, Jörgen Deyre, Lars Nilsson, Fredrik Gunnarsson, Sara Lidman, Jim 

Sandelin, Rickard Viktorsson, Thomas Larsson 

Följande lag var representerade på mötet: 

F13-14, Senior, F11/12, F15/16, P10/11, F09/10, P12, P14 

Följande lag var inte representerade på mötet: 

P09, P15, P16, P08 

 

1. Mötet öppnat 
Lars Nilsson öppnade mötet och beskrev de olika rollerna och gick igenom närvaro från varje 
grupp. 

2. Närvaro 
Närvaro enligt ovan. P08 saknar för tillfället representanter i fotbollssektionen, Patrik/Hanna 
Brants tillfrågade. 
Information om ledarträff den 5:e september. 

3. Genomgång föregående protokoll 
Föregående protokoll är justerat och finns upplagt under fotbollssektionens dokument på 
hemsidan. 
Fråga kring GDPR och att gamla protokoll finns tillgängliga. Patrik förklarade att i grova drag 
så får protokoll finnas kvar så länge det finns behov. Dokumenten är skyddade med 
loginförfarande. Det bör rensas upp vid tillfälle. 

4. Godkännande av dagordning. 
Dagordning godkännes. 
Till nästa möte: Ändra dagordning med en dagordningspunkt per roll. 

5. Val av sekreterare 
Rickard Viktorsson 

6. Vall av justerare 
Henrik Nordqvist 
Emma Kenne 

7. Kareby Hed/Anläggning 
Bollboden: 

• Boden på plats. Skänktes av Ytterbygg mot reklamplats. En del åtgärder behövs. 

• Arbete pågår med fasaden. Derome är försenat med leverans till skolan så vi har fått 
hjälp av 2 snickare gratis! 

• Hjälp från frivilliga kommer behövas i närtid: 
o Målning kommande helg (26-27/8) 
o Byggande av trädäck (September) 
o Ställningar/hyllor till fotbollar (September) 
o Skärmtak (September) 
o Elinstallationer (September) 
o Inredning/Övrigt 

• Container som vi använder idag behöver vara borta sista september så boden 
behöver vara i ordning till dess. 



• Lagrepresentanterna på mötet hör sig för i sina lag efter frivilliga för målningsarbetet 
och meddelar Fredrik Gunnarsson. 
Vad gäller de senare arbetena så kommer Fredrik/Fredrika i anläggningsgruppen 
göra någon form av utskick till sektionen/lagen. 

• Diskussion kring fikadelen av bollboden.  
Alternativ 1: Gemensamt fik i bollboden så att inte varje lag behöver köpa in fika. 
Inkomsterna delas sedan upp mellan lagen. Detta förutsätter att alla lag öppnar fiket 
vid alla sina matcher. 
Alternativ 2: Separata fika och fikakassor per lag som nu. Det är inte förberett (ännu) 
för att lagen ska kunna ha egna skåp med inköpt fika. 
 
Inget beslut taget. 
 

• Seniorerna har rivit ner gamla bollboden och forslat bort materialet. 

• Idéer för bollboden mottages gärna av anläggningsgruppen. 

• Det kommer vara ett lås in till bollboden och ett in till fikadelen. 

• Fråga om reklam på bollboden. Ytterbygg, som skänkt boden, ska ha en, frågan är om 
det är möjligt med fler platser. Patrik kollar upp om det går att ha mer reklamskyltar. 
Samma gäller mot parkering. 

Övrigt anläggningsgruppen: 

• Det kommer att bli en ny entré till fotbollsplanen på långsidan mot klubbhuset. 
Gamla hålen på kortsidorna och öppningen mot gamla parkeringen ska stängas. 
(Grinden ska finnas kvar om man behöver komma in med fordon). Normalt kommer 
2 ingångar till planen vara öppna, en på vardera långsida. Anledning till att man vill 
ha få entréer är miljöskäl och att man vill förhindra att granulat sprids. Nya entrén 
kommer att vara tillgänglig för barnvagnar/rullstolar etc. 

• Hjulen på 2 av målen (11-manna) är trasiga och riskerar att förstöra konstgräset. 
Fredrik Larsson/ Fredrik Gunnarsson tittar på detta. Behövs alla 11-mannamål? Nät 
kostar ca 10000. Något för ledarträffen att diskutera? 

 
8. Ekonomi och budget 

 
Patrik informerar om budget för nästa räkenskapsår, Juli 2023-Juni 2024.  
Kareby IS har 3 kostnadsställen, 1 som täcker centrala kostnader, främst klubbhus, samt 1 
vardera för fotboll och bandysektionerna. Medlemsavgifterna går till centrala 
kostnadsställena medan sektionsavgifterna går in i sektionerna. 
 
Fotbollssektionen: 

• Ingen i fotbollen har någon ersättning från klubben. 

• 2 kostnadsben (ungdom/barn, senior). 
 
Seniorlaget: 
Från starten för seniorlaget och fram tills idag har seniorerna varit helt självförsörjande och 
till och med gått lite plus. 
Seniorerna får stöd från kommunen/förbundet per träning/spelare. Kommunens del, LOK 
stödet som är den större delen, försvinner vid 20 års ålder. Eftersom en del av seniortruppen 
nu kommer vara över 20 så försvinner en del av inkomsterna och seniortruppen kommer nu i 
stället kosta lite pengar. 
 
Barn/ungdom 
Målet är att hitta ett sätt att inte öka sektionsavgiften för barn. 



LOK stödet från kommunen är viktigt och ungefär i paritet med sektionsavgift (800 + 800). 
Fotbollen har gått från 120-> 240 barn på 5 år. 
 
Förslag Kostnadsställe Barn/ungdom: 
Inkomster i huvuddrag; 

• Oförändrade sektionsavgifter (har varit samma i 3 år) Avgifterna varierar  beroende 
på spelform (7x7, 9x9 etc.). Dyrare från 9x9 pga. förbundsdomare. 

• LOK stöd inräknat baserat på 240 barn (med snittnärvaro på 70%) 

• Arenareklam ca 60000 SEK (20000 SEK går till seniorerna). 
Total ca 480 000 
 
Kostnader i huvuddrag: 

• Idrottsplats (planhyra) 

• Utrustning, domare (förbundsdomare + egna).  

• Övriga kostnader: T.ex. serieavgifter, utbildning (t.ex. målvaktsutbildning), möten 
(ledarträff Evergreens).  

• Taxan för egna domare föreslås höjas till 170 resp. 200 för 5x5 resp. 7x7. (tidigare 
130 och 150). 

 
Barn/ungdom går ca 100 000 plus. Överskott har tidigare använts för till exempel bollbod. 
 
Förslag Kostnadsställe Seniortruppen 
Inkomster i huvuddrag; 

• LOK och annat stöd 

• Entréintäkter, ca 30000 SEK 

Totalt ca 90000 SEK 

Kostnader i huvuddrag: 

• Planhyra 

• Seriavgifter 

• Domare 

• Träningsläger 

Totalt ca 170000 SEK 

Totalt sett så beräknas fotbollssektionen gå 20000 plus  
 
Info: Hyra: 100 kr/h för planen (ungdomar), 250 för seniorer. Om seniorerna har halvplan och 
barn/ungdom andra halvan så blir det 100 + 250 SEK. 
 
Reflektioner på budgetförslaget från övriga: 

• Rimliga kostnader 

• A-laget ger mycket tillbaka till våra ungdomar. 

• Det borde gå att göra en del på sponsorsidan. Viss sponsring för a-laget genom tryck 
på tröjorna. 

 
 

9. Material/inköp: 

• Haft möten för överlämning från Patrik till Sara och Fredrika.  

• Möten med leverantör. Första beställningen gjord.  



• Bedömning att utrustning är ganska up to date. Intersport har fått ordning på 
leveranstiderna Patrik ansvarar för seniorinköp.  

• Jim nämner att det saknas 15 av 30 inköpta bollar (5:or). Många bollar har försvunnit 
utanför planen. Uppmaning att alltid låsa bollboden även under träningarna. 
Ungdomar får inte pumpa bollarna, de går sönder. Beslut tas att köpa in 20 bollar! 
Bollarna kostar ca 300 st. Räkna in bollarna efter varje träning. 

• Diskussion pågår om att byta leverantör. Intersport levererar inte bandyprodukter. 
 

10. Kommunikation: 
Handhar Karebys IS mailkorg. Behjälplig om någon behöver kommunikationshjälp. Varje roll 
ska ha en egen mapp med mail med login. Arbetssätt funkar bra. 
 

11. Sponsring/marknadsföring: 
Gruppen har försökt sätt sig in i det och har även råddat med 3 nya skyltar. Finns ett par 
platser kvar och har som mål att få till ett par skyltar till innan året är slut. Undersökning av 
vilka tillstånd som krävs för att få ytterligare skyltar, mot vägen samt mot parkeringen och 
vid bollboden. Seniorernas sponsring (Temp Kareby, Kungälvs lås) har varit engångssummor 
(20000 var). Förslag är att sponsring ska vara årsavgifter. 
 

12. Arrangemang/lotterier/intäkter 
Täcks av förra punkten. 
 

13. Utbildning/utveckling 
Ingen fråga för fotbollssektionsmöten. Ej med på nästa dagordning. 
 

14. Serier/cuper/domare 
Ingen fråga för fotbollssektionsmöten. Ej med på nästa dagordning. 

15. Samarbete med andra föreningar 
Samarbetet med IK Kongahälla har inget avtal. Avtal med Kode finns men inget samarbete på 
flera år, ska avslutas. 
 

16. Värdegrund/vision: 
Ingen representant.  

17. Övriga frågor: 
Infarten till parkeringen gropig. Detta är en kommunfråga, bra om så många som möjligt 
kontaktar kommunen. 

18. Nästa möte: 
2023-10-17, 18-20.  
 
 

Sekreterare:  Rickard Viktorsson Justerare: Emma Kenne, Henrik Nordqvist 

 


